





## **B A N N E D T O Y S**

**November 2009**

<p><i>Name of Toy</i> : <b>Traditional Woo n' Fun - Bead Set</b></p> <p><i>Item No</i> : <b>D66406/B</b></p> <p><i>Brand Name</i> : <b>Ackerman</b></p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : ---</p> <p><i>Report No.</i> : <b>TR-08009</b></p> <p><i>Report Date</i> : <b>22/11/2009</b></p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملغ/كجم للرصاص، 60 ملغ/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p>	
<p><i>Name of Toy</i> : <b>Electric Horn</b></p> <p><i>Item No</i> : <b>XCLB-206B</b></p> <p><i>Brand Name</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : ---</p> <p><i>Report No.</i> : <b>TR - 08001</b></p> <p><i>Report Date</i> : <b>19/11/2009</b></p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملغ/كجم للرصاص، 60 ملغ/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p>	
<p><i>Name of Toy</i> : <b>Beautiful Girl - Happy</b></p> <p><i>Item No</i> : ---</p> <p><i>Brand Name</i> : <b>Ding Li</b></p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : <b>China</b></p> <p><i>Report No.</i> : <b>TR - 07994</b></p> <p><i>Report Date</i> : <b>14/11/2009</b></p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة مفردة واحدة (<math>L_{pA}</math>) تتجاوز حد 80 ديسيبل المسموح به في المعايير القياسية (clause 4.20 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• The A-weighted emission sound pressure level (<math>L_{pA}</math>) produced by the toy or its components exceeds the limit of 80 dB when measured in a free field as specified by the standard. (clause 4.20 – EN-71 Part 1:2001)</p>	